
Załącznik Nr 1 do Uchwały Nr 247/2014 
Senatu PWSZ w Raciborzu z dnia 18 grudnia 2014r. 

 
 PAŃSTWOWA 
WYŻSZA SZKOŁA ZAWODOWA 
 W RACIBORZU 
 
 

PROTOKÓŁ 
OBRAD SENATU 

PAŃSTWOWEJ WYŻSZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ W RACIBORZU 
z dnia 27 listopada.2014 r. 

 
Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof.nadzw. PWSZ – J.M. Rektor PWSZ 

2. dr inż. Juliusz Kieś – Prorektor d/s rozwoju i organizacji uczelni 

3. dr Beata Fedyn – Dyrektor Instytutu Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

4. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 

5. dr Gabriela Kryk- Instytut Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

6. dr inż. Tomasz Czyszpak – Dyrektor Instytutu Techniki i Architektury 

7. dr inż. arch. Adam Bednarski - Instytut Techniki i Architektury 

8. dr Henryk Fojcik - Instytut Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

9. dr Sabina Musioł – Instytut Studiów Społecznych 

10 dr Paweł Strózik – Instytut Neofilologii 

11. mgr Cezary Raczek – Kanclerz PWSZ 

12. mgr Katarzyna Chłosta – Studium Języków Obcych 

13. dr Daniel Vogel – Dyrektor Instytutu Neofilologii 

14. mgr Mariola Wróbel – przedstawicielka pracowników niebędących nauczycielami 

15. Martyna Dziurska – studentka Architektury i Urbanistyki 

16. dr Marcin Kunicki – IKF 

17. Emilia Art – studentka ISE i Szt. 

18. Igor Tumanis – student AiU 

Nieobecni: 

1. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy d/s studenckich 

2. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Kultury Fizycznej 

3. Katarzyna Madej – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego 

4. Katarzyna Żyła – studentka ISE i Szt. 

5. Dawid Machecki – student socjologii 

6. mgr Zenona Mrożek – Dyrektor Biblioteki 



Osoby zaproszone: 

1. mgr Szymon Struchly – Prawnik Uczelni 

3. mgr Krzysztof Fedyn – Biuro Rektora 

5. mgr inż. Jacek Pierzga – Przedstawiciel Związku Zawodowego Pracowników PWSZ 

6. Barbara Zobek – Protokolantka 

 JM Rektor po przywitaniu zebranych przedstawił proponowany porządek obrad. 

Uwag nie wniesiono, porządek obrad Senatu przyjęto jednogłośnie. 

ad. 2 

Przyjęcie Uchwały Nr  243/2014 w sprawie przyjęcia protokołu obrad Senatu PWSZ w 

Raciborzu z dnia 30 października 2014 r. Po zapoznaniu się Senatorów z treścią 

protokołu przeprowadzono głosowanie. Protokół przyjęto jednogłośnie. 

ad. 3 

Przyjęcie Uchwały Nr 244/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania JM Rektora 

PWSZ w Raciborzu z działalności uczelni za rok akademicki 2013/2014. Po zapoznaniu 

się ze sprawozdaniem przeprowadzono głosowanie. Uchwałę przyjęto jednogłośnie.  

JM Rektor podziękował kierownikowi działu informatyki Panu Jackowi Pierzga  

i mgr Marioli Wróbel za sprawne działanie obsługiwanego prze Nich systemu POLON, 

za którego pośrednictwem sprawozdanie Rektora do dnia 30 listopada 2014 r. zostanie 

przesłane do MNiSW. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad.4 

Przyjęcie Uchwały Nr 245/2014 w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Państwowej 

Wyższej Szkoły Zawodowej w Raciborzu” profesorowi Stanisławowi Kavce. Prorektor 

ds. organizacji i rozwoju poinformował Senatorów, iż wniosek o powyższe odznaczenie 

zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Odznaczeń. Następnie Dyrektor Instytutu 

Neofilologii dr Daniel Vogel przybliżył sylwetkę profesora Kavki, stwierdzając, iż stworzył 

On zręby Instytutu Neofilologii i włożył ogromny wkład pracy w nawiązaniu współpracy  

z uczelniami w Opavie i Ostrawie, co skutkuje możliwościami podwyższania kwalifikacji 

kadry dydaktycznej instytutu. Jak stwierdził, jest to wzór profesora zasługujący na tego 

typu wyróżnienie. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 5 

Sprawy różne. 

W punkcie tym JM Rektor zachęcił wszystkich do podjęcia działań zmierzających do 

uruchamiania nowych kierunków kształcenia, celem zwiększenia zainteresowania 

przyszłych kandydatów studiami w PWSZ w Raciborzu. Nawiązał do kondycji finansowej 



Uczelni stwierdzając, iż chciałby zakończyć swoją kadencję pozostawieniem Uczelni w 

dobrej kondycji finansowej. 

- Dyrektor D. Vogel zwrócił się z prośbą do władz Uczelni dotyczących zmian 

organizacyjnych i zadań sekretarek, a mianowicie – by dział osobowy kontaktował się z 

pracownikami bezpośrednio, a nie poprzez sekretariaty, co znacznie odciąży pracę pań 

sekretarek. JM Rektor zlecił Kanclerzowi uregulowanie tej współpracy. 

- dr P. Strózik poprosił władze o zgodę na bezpośrednie kontakty instytutów z 

interesariuszami zewnętrznymi. JM wyraził pełną zgodę. 

- K. Fedyn poinformował, że w ciągu dwóch tygodni (licząc od dnia dzisiejszego 

posiedzenia) należy zgłosić uwagi do nowego Statutu PWSZ, który będzie 

przedstawiony Senatowi w styczniu 2015 roku. 

- JM Rektor poprosił o propozycje osób, które pokierują zbliżającymi się procedurami 

wyborczymi. 

- Przewodnicząca Samorządu Studenckiego przedstawiła nowo wybranych członków 

Senatu, w imieniu których zgłosiła prośbę o zwiększenie możliwości korzystania z 

internetu. Głos zabrał główny informatyk Uczelni mgr inż. Jacek Pierzga, wyjaśniając, iż 

nadajniki są na parterze, co powoduje słabszy sygnał na wyższych piętrach – koszt 

jednego nadajnika kształtuje się w cenie ok. 1000 - 1200 zł i należałoby je dokupić i 

zainstalować. Prorektor J. Kieś zaakceptował taką potrzebę i w I kwartale 2015 roku 

nadajniki zostaną zakupione do budynku głównego i przy ul. Lwowskiej, wcześniej mgr 

inż. J. Pierzga sporządzi kalkulację potrzeb i kosztów. 

- Zgłoszono także wniosek o zakup trzech nowych rzutników. Zobowiązano 

informatyków do sprawdzenia posiadanych rzutników i ewentualnych napraw. 

- W związku ze zbliżającymi się wyborami w PWSZ w Raciborzu Kanclerz poprosił  

o podjęcie decyzji.- ilu nauczycieli wejdzie w skład kolegium elektorów. Przyjęto, iż w 

skład kolegium elektorów wejdzie po 4 nauczycieli z każdego instytutu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Senatu 

 

 

Protokołowała: 

Barbara Zobek 


